
Spreekrecht burgers, Raadscommissie 2 juni 2020 

Geachte leden van de Raadscommissie, 
 
Graag maak ik gebruik van mijn spreekrecht, zelf eigenaar van de woning op de Rosengaardeweg 44 
te Dalfsen, waarbij ik het volgende wil aangeven. 
 
In uw raadsvoorstel “Ontwerp verklaring van geen bedenkingen, zonnepark Hoevenweg” wordt 
aangegeven dat naast twee informatieavonden, die vooral een informeel, ad hoc en reactief 
karakter hadden op vragen van de belanghebbenden en omwonenden, keukentafel gesprekken 
zouden zijn gehouden.  
 
Voor deze keukengesprekken ben ik echter nooit actief uitgenodigd. Daarnaast is ook door mij nooit 
persoonlijk informatie van de projectontwikkelaars ontvangen, waardoor er een duidelijk 
informatieachterstand is ontstaan over de mogelijkheden, de onmogelijkheden en de mogelijke 
belasting voor de omgeving in welk opzicht dan ook. 
 
Het lijkt mij dat deze informatieachterstand zo snel mogelijk moet worden ingelopen om een goed 
beeld te vormen van de voor- en nadelen van een dergelijk project in de directe omgeving. Dit goede 
beeld moet de basis zijn een goede en zorgvuldige besluitvorming rondom het wel of niet doorgaan 
van een dergelijk omvangrijk project in een natuurlijke omgeving.  
 
Ik heb dus duidelijke bedenkingen over de kwaliteit van (proactieve) voorlichting voor de 
projectontwikkelaars waardoor ik een onvoldoende beeld heb kunnen vormen over dit omvangrijke 
project in onze directe omgeving. 
 
Dank dat ik deze informatie met u heb mogen delen en wacht uw nadere berichten af. 
 
Met hartelijke groet, 
Wouter van der Kam, 
 


